



ALLEA SOLUTIONS

Rockland, Ontario. Approuvé le 16 juin, 2015

Sommaire du financement: Financement pour aider avec l'acquisition de panneaux publicitaires électroniques LED. Les coûts reliés au projet inclus l'équipement pour le panneau et du salaire de nouveaux employés. Allea Solutions, située à Rockland, se spécialise dans le marketing créatif, développement d'applications mobiles et de systèmes informatiques, ainsi que publicité extérieure. Le projet permettra à l'entreprise de s'établir à Rockland et fournir des services de marketing pour des entreprises locales.

Résultats: Augmentation des ventes annuelles et du personnel à long terme. Création d'un nouvel outil de marketing innovateur pour des entreprises local et encourage l'achat local. Ce projet créera 3 nouveaux emplois dans la région de Rockland.

Coût du projet : 127,381 \$ / EODP 32,000 \$

ALLEA SOLUTIONS

Rockland, Ontario. Approved on June 16, 2015

Funding summary: Funding to assist with the cost of purchasing and installing an electronic advertisement board to be used as a new marketing tool for business. The costs related to the project include the cost of the sign as well as salaries for new employees. Allea Solutions, located in Rockland, specializes in providing interactive web and mobile marketing solutions. Their mission is to provide quality, on time, on budget, reliable software product solutions to small, medium and large organizations. The project will allow the business to establish itself in Rockland and supply marketing space for local businesses.

Results: Increase annual sales and increase staff long term. Create a new and innovative marketing tool for local business and encourage local shopping. The project will create 3 new jobs.

Project cost: \$ 127,381 / EODP \$ 32,000